
Frederikssund, den 5. september 2022 

 

Til klima-, natur- og energiudvalget v. formand Søren 
Weimann  
Hej Søren! 

Grønt Forum (GF) i Frederikssund takker for invitationen til at gæste udvalget på dets møde 
13. september 2022 og foreslår, at blandt andre nedenstående temaer tages op: 

 

Naturindhold i fremtidige lokalplaner: 
Frederikssund Kommunes lokalplaner skal indeholde 15% natur. I disse 15% er det af 
afgørende betydning, at der tages hensyn tilden natur, der forefindes på den aktuelle 
matrikel.  Eksisterende træer er specielt vigtige.  

 

Naturområdet og budget 2023 
GF ønsker orientering om udvalgets indspil/håb til budget 2023 på naturområdet.  

 

Arbejdet med pleje- og naturplaner fremover 
I længere tid har omkvædet været: vi vil (forsøge at) gøre det, som lovgivningen pålægger 
kommunen. Kunne man forestille sig en mere ”aktiv” tilgang – eksempelvis i Selsø Sø-
området og på Skuldelev Ås? 

 

Hvilken rolle forestiller udvalgets medlemmer, at Grønt Forum skal 
spille fremover? 
”Løst og fast”. Det her er første møde mellem udvalg og GF siden Corona satte mødeplanen. 
Så der er alle chancer for IKKE at sige ”vi plejer”….. Men, hvordan samarbejder vi bedst om 
opgaverne? 

 

Venlige hilsner 



John Hansen 

Formand Grønt Forum


